
 

 

Beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet den 12.10.2017 
 
Tilstede var: Søren, Bjarke, Jacob og Benjamin. 
Referat: Bjarke    
Næste bestyrelsesmøde: 23.11.17 kl 19.00 
 
Grønt vand 
Der er grønt vand igen og vi har kontaktet foreningen vvs’er. Det skyldes formentlig en test hos 
HOFOR. Bestyrelsen følger op.  
 
Byggesager 
Kloak, rotteproblem og omfangsdræng. Det blev besluttet at der  skal laves sekundær-vurdering af 
den første rapport for at vurdere behovet for at reducere opstigende grundfugt i køkkentrappehusene 
og husmuren i gården. Vi er anbefalet at få gennemgået vores kloak med video.  
 
De nye døre 
Der har været 1 års gennemgang og vi er gjort opmærksom på at der er indsat en forkert låssystem. 
Vi er ved at indsamle nøgler, og hvis man ikke er hjemme eller har afleveret nøgle inden vil vi gå 
ind med låsesmed (andelshaveren betaler).  
 
Plan for gården  
Bestyrelsen arbejder fortsat på en plan for gården, hvor der er mere plads til ophold og cykler. Der 
lavet plantegninger arkitektfirma og den vil der vil forsøge at indarbejde bestyrelsens og evt. 
andelshaveres ønsker.    
 
Rum til barnevogne   
Igennem de seneste par år er der kommet flere børnefamilier i foreningen. Det har betydet øget 
trængsel i opgangene. Problemet blev diskuteret på årets generalforsamling, og vi blev enige om at 
inddrage en del af vaskeriet. Der er nu opsat en væg ved tørretumbleren, hvorved der er kommet et 
rum med dør til gaden. Rummet er kun til barnevogne og klapvogne. Al anden opmagasinering vil 
blive fjernet uden varsel. Der kan købes en nøgle til døren mod gaden ved henvendelse til 
foreningens mail. Nøglen koster 250kr, som trækkes over huslejen. Bjarke sætter opslag på 
Facebook. 
 
Parfumefri vaskemaskiner  
Parfumefri vaskemiddel i den ene vaskemaskine blev diskuteret, bestyrelsen tror ikke at andelshaverene vil 
overholde en sådan ordning. Men principielt støtter bestyrelsen ideen 
 


